
Assemblea General de la CAFI
Data: 29/09/2023
Hora: 16’20h.
Reunides 41 persones

1. Benvinguda per part de la Junta Dinamitzadora.

2. Benvinguda de les directores en representació del personal de l’escola.
Presentació del curs escolar.

Intervenció: Ha afectat a l’escola la retallada d’hores de vetlladores?
Si. El curs passat teníem 32 h de vetlladors, aquest curs han donat 15h.

3. Presentació i aprovació del balanç del curs passat i del pressupost per al curs
actual. Es projecten les graelles. S’observa que del balanç econòmic del curs
passat ha quedat 10 mil euros positius. Es fa la reflexió que falta gent per fer
coses per invertir els diners. Seguidament cada comissió explica la seva part.
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Complementàries: Cal persones per poder seguir fent activitats complementàries.
La feina principal és la de gestió. Es fa un equilibri entre les activitats perquè totes
tinguin el mateix preu per els famílies (22 €/mes). Demanem implicació de les
famílies a l’hora de fer els pagaments dins els terminis.

Comunicació: Des de la comissió s’envien els mails, es fa el manteniment i
actualització de la web. El curs passat no es va poder renovar la web per falta de
temps, es necessita gent.
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Educativa: El curs passat es van fer tres xerrades. Només hi ha dues persones a
la comissió, és necessari que entri més gent. Es fa la proposta de demanar 1500 €
pel curs 2023-2024.

Enllaç: Els diners que es demanen es fan servir per cobrir els monitoratges de les
trobades de la CAFI. També es cobreix el regal de comiat dels alumnes de 6è. La
setmana que ve comencen les reunions d’aula i s’han de presentar noves
persones d’enllaç.

Festes: Falta famílies per fer equip perquè no hi ha persones per organitzar les
festes. Sí que hi ha una estructura de col·laboradors. Les festes previstes per
aquest curs són: benvinguda, torronada, festa de la primavera i acampada.

Intervenció: Dubte de perquè no es fa el carnestoltes de l’escola.
S’exposen alguns dels motius perquè no es fa aquesta festa a l’escola però sí que es
participa al carnestoltes de la ciutat si hi ha famílies interessades, fora de la comissió
de festes. S’emplaça a parlar el tema a l’estona de berenar per no allargar
l’assemblea.

Finançament: Hi ha tres persones que s’ocupen d’aconseguir diners de
subvencions per allò que faci falta. Si hi hagués més persones es podria estar més
al cas de les necessitats que hi han. Falta algú per gestionar la loteria de Nadal.

Menjador: Hi ha dues persones en aquesta comissió. Es necessita gent per poder
mantenir el menjador que volem.

Mobilitat: Hi ha tres persones representants de les famílies a la comissió. Els
diners que es van demanar el curs passat eren pel servei de bus amb monitoratge
perquè no es preveia cap subvenció. Finalment el servei va ser gratuït assumint el
cost per part de l’ajuntament. Es manté la gratuïtat aquest curs. Des de la comissió
es vetllaran els canvis de mobilitat dels carrers de l’entorn, les obres del nou edifici
i seguir fent pedagogia a les famílies per garantir la seguretat a les entrades i
sortides.

Com a activitat nova aquest curs es volen fer sortides familiars en diumenge (1 per
trimestre) a l’entorn natural de Manresa.

Pati: El curs passat no es va arribar a cobrir les despeses de manteniment. Es
proposa pressupostar 2500 € pel manteniment de pati.

Solidaria: Els diners provenen de la col·laboració solidària de les famílies a través
del marxandatge, calendaris,... Els diners es destinen a cobrir les necessitats dels
infants que es detecten des de l’escola, de les colònies i de les activitats
complementàries.

Aquest curs es faran samarretes per persones adultes. El benefici es destinarà a la
CAFI ja que la previsió de necessitat solidaria esta coberta.

Administrativa: Es recullen les quotes de les famílies, aquest curs 193 famílies han
pagat la quota. També es paga la gestoria, les despeses de la FAPAC,...

3



Votació: 31 persones

Vots a favor del balanç econòmic del curs 22-23: aprovat per unanimitat

Vots a favor pel pressupost per aquest curs 23-24: aprovat per unanimitat

4. Altres informacions:

Plataforma Espais Verds: Han demanat a l’ajuntament de fer una recollida de
signatures per poder votar a través d’una consulta popular o referèndum. El
divendres 6 d’octubre faran una reunió a les 4’15h per decidir si tira endavant la
recollida de firmes.

Consell Escolar: Aquest curs s’ha de fer la renovació de la meitat del sector
famílies i mestres del consell escolar.
En total hi ha 5 representants de famílies. Aquest curs s’ha de renovar 3
representants de famílies. Es fan 4 reunions l’any els dilluns a la tarda.

Donem pas a l’estona de conversa i al berenar.

Finalitza l’assemblea a les 18:20 h.
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